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Orienteringer fra universitetsdirektøren 

Saker tatt av rektor på fullmakt (rektorfullmaktsnotater) 

• Utlysning av stilling som bibliotekdirektør ved Universitetsbiblioteket, datert 25.10.2021
• Oppnevning av fast representant og vararepresentant for de teknisk-administrative ansatte

(2021-2025), fast representant og vararepresentant for de midlertidig vitenskapelig ansatte
(2021-2022), og fast representant og vararepresentant for studentene (2021-2022) til det
sentrale valgstyret, datert 15. november 2021

• Rektorfullmaktsnotat om opptaksrammer for studieåret 2022/23, datert 26.11.2021
• Rektorfullmaktsnotat om studietilbudet via Samordna opptak, datert 26.11.2021
• Forslag til formål, rammer og innretning for Det pedagogiske akademi ved Universitetet i

Oslo, datert 30. november 2021
• Rektorfullmaktsnotat om reduksjon av studieplasser, datert 13.12.2021
• Særskilte regler i forbindelse med koronavirus – forlengelse til våren 2022, datert

15.12.2021
• Rektorfullmaktsnotat om endring i rutiner for behandling av fusk/forsøk på fusk ved UiO,

datert 17.12.2021
• Oppnevning til utdelingskomiteen for Anders Jahres medisinske priser, datert 21.12.2021

(u. offentlighet)
• Styresammensetning for UiO Livsvitenskap for perioden 1.1.2022-31.12.2023, datert

06.01.2022
• Endring januar 2022 – Rektorfullmaktsnotat om opptaksrammer for 2022/23, datert

12.01.2022
• Endring januar 2022 – Rektorfullmaktsnotat om studietilbudet via SO 2022/23, datert

12.01.2022
• Tidsavgrenset adgangsbegrensning av UiOs digitale forelesinger, datert 18. januar 2022
• Rektorfullmaktsnotat om oppnevning av medlemmer til styret for Apollon og Uniforum for

perioden 01.01.2022-31.12.2023, datert 25.01.2022

(Vedlegg til sakene er tilgjengelig på forespørsel.) 
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Øvrige saker 
• Referat fra møter med de ansattes organisasjoner 13. januar 2022 og 20. januar 2022 
• Status Vikingskipsmuseet (ikke sakspapirer, orientering i møtet) 
• Status for BOTT- økonomi-lønn  (ikke sakspapirer, orientering i lukket møtet) 

 
 
 
 
Arne Benjaminsen      
universitetsdirektør       

Bente Hennie Strandh 
        seniorrådgiver 
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Universitetet i Oslo Notat 
 

Rektor 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 03 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no  

Til: Universitetsstyret v/ rektor på fullmakt 
 
 
 
 
Dato: 25.10.2021 
Saksnr..: 2021/15782 BENTJOHA   

Utlysning av stilling som bibliotekdirektør ved Universitetsbiblioteket 
 

Bibliotekdirektørstillingen ved Universitetsbiblioteket er ledig.  

Av hensyn til å kunne starte prosess for rekruttering av ny bibliotekdirektør så raskt som mulig, ber 
vi om godkjenning av vedlagte utlysningstekst for stillingen.  

Forslag til vedtak: 
Rektor slutter seg til på fullmakt den forelagte utlysningstekst for stilling som bibliotekdirektør for 
Universitetsbiblioteket. 

 

Med hilsen 
 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Irene Sandlie 
personaldirektør  

 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
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Vedtak 
Rektor slutter seg til på fullmakt den forelagte utlysningstekst for stilling som bibliotekdirektør ved 
Universitetsbiblioteket. 
 
 
 
 
Dato      Svein Stølen 
      rektor 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Saksbehandler: 
Bente Johansen 
+4722844074, bente.johansen@admin.uio.no 
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Universitetet i Oslo Notat 
 

Universitetsdirektøren 
Postadr.: Postboks 1072 Blindern, 0316 Oslo 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus, 
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 
Org.nr.: 971 035 854 

Til: Universitetsstyret v/rektor på fullmakt 
 
 
 
Dato: 15. november 2021  
Saksnr..: 2008/20803   

Oppnevning av fast representant og vararepresentant for de teknisk-administrative 
ansatte (2021-2025), fast representant og vararepresentant for de midlertidig 
vitenskapelig ansatte (2021-2022), og fast representant og vararepresentant for 
studentene (2021-2022) til det sentrale valgstyret 
 

Bakgrunn 

Representanter for de teknisk-administrative ansatte: 

Fakultetsdirektør Unn-Hilde Grasmo Wendler og fakultetsdirektør Benedicte Rustad har vært 
henholdsvis fast representant og vararepresentant for de teknisk-administrative ansatte i det 
sentrale valgstyret. Da begge har sluttet ved UiO og således fratrådte sine verv 31. juli 2021, må det 
oppnevnes nye representanter for de teknisk-administrative ansatte for perioden 1. august 2021-31. 
juli 2025.  

Universitetsdirektøren foreslår følgende som nye representanter for de teknisk-administrative 
ansatte for perioden 1. august 2021 til 31. juli 2025: 

 Fakultetsdirektør Jo Døhl, Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet, fast representant. 

 Fakultetsdirektør Tone Vold-Sarnes, Det teologiske fakultet, vararepresentant. 

Begge er forespurt og har takket ja til å bli foreslått som nye representanter. 

 

Representanter for de midlertidig vitenskapelig ansatte: 

UiODoc har valgt følgende representanter for perioden 1. august 2021-31. juli 2022: 
 

 Elisabeth Josefine Lackner, stipendiat, Det utdanningsvitenskapelige fakultet, fast 
representant. 

 Anna Piterskaya, stipendiat, Det matematisk-vitenskapelige fakultet, vararepresentant. 
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Representanter for studentene: 
 
Studentparlamentet har valgt følgende representanter for perioden 1. august 2021-30. juni 2022: 
 

 Kasper Syvertsen, fast representant 

 Karl Henrik Storhaug Reinås, vararepresentant 
 
 

Forslag til vedtak: 
Rektor godkjenner på fullmakt følgende som nye representanter til det sentrale valgstyret: 

 

Representanter for de teknisk-administrative ansatte for perioden 1. august 2021 til 31. juli 2025: 

 Fakultetsdirektør Jo Døhl, Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet, fast representant. 

 Fakultetsdirektør Tone Vold-Sarnes, Det teologiske fakultet, vararepresentant. 

 
 
Representanter for de midlertidig vitenskapelig ansatte for perioden 1. august 2021-31. juli 2022: 
 

 Elisabeth Josefine Lackner, stipendiat, Det utdanningsvitenskapelige fakultet, fast 
representant. 

 Anna Piterskaya, stipendiat, Det matematisk-vitenskapelige fakultet, vararepresentant. 

 
Representanter for studentene for perioden 1. august 2021-30. juni 2022: 

 Kasper Syvertsen, fast representant. 

 Karl Henrik Storhaug Reinås, vararepresentant. 
 
 

Med hilsen 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Irene Sandlie 
personaldirektør 
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Vedtak 
Rektor godkjenner på fullmakt følgende som nye representanter til det sentrale valgstyret: 

 

Representanter for de teknisk-administrative ansatte for perioden 1. august 2021 til 31. juli 2025: 

 Fakultetsdirektør Jo Døhl, Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet, fast representant. 

 Fakultetsdirektør Tone Vold-Sarnes, Det teologiske fakultet, vararepresentant. 

 
Representanter for de midlertidig vitenskapelig ansatte for perioden 1. august 2021-31. juni 
2022: 
 

 Elisabeth Josefine Lackner, stipendiat, Det utdanningsvitenskapelige fakultet, fast 
representant. 

 Anna Piterskaya, stipendiat, Det matematisk-vitenskapelige fakultet, vararepresentant. 

 
Representanter for studentene for perioden 1. august 2021-30. juni 2022: 

 Kasper Syvertsen, fast representant. 

 Karl Henrik Storhaug Reinås, vararepresentant. 
 
 
 
 
Dato      Svein Stølen 
      rektor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Saksbehandler: Gina Berg, Avdeling for personalstøtte
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Universitetet i Oslo Notat 
 

Universitetsdirektøren 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 

Til: Universitetsstyret v/Rektor på fullmakt 
 
 
 
Dato: 26.11.2021 
Saksnr..: 2021/2923 BIRGIBRO  

Rektorfullmaktsnotat om opptaksrammer for studieåret 2022/23 
På møtet den 23. juni 2021 fattet universitetsstyret vedtak om Universitetet i Oslos studietilbud for 
2022/23 (V-sak 6, ePhorte 2021/2923 -17 og -18). Som del av vedtaket fikk rektor fullmakt til å 
fastsette fordelingen av opptaksrammer og eventuelle nye studieplasser i tildelinger over 
statsbudsjett eller revidert nasjonalbudsjett. 

Fakultetenes forslag til opptaksrammer for studieåret 2022/23 fremkommer av vedlegg 1.  

Det skal settes av egne opptaksrammer til internasjonale søkere, jf. §12 (2) i forskrift om lokale 
opptak til Universitetet i Oslo (UiO). For engelsk- og tospråklige masterprogram som har foreslått 
rammer forbeholdt internasjonale søkere, fremgår dette av en egen kolonne i vedlegget.  

Rektor fordelte gjenstående studieplasser fra revidert nasjonalbudsjett 2020 for studieåret 
2022/23 på fullmakt fra universitetsstyret i notat av 26. september 2021 (ePhorte 2021/2923-20). 
Nye studieplasser fremkommer av en egen kolonne i vedlegget.  

UiO har i foreløpig forslag til statsbudsjett for 2022 blitt forespeilet en reduksjon i studieplasser. 
Opptaksrammene for 2022/23 foreslås fastsatt med et forbehold om endring når statsbudsjettet 
for 2022 er vedtatt. Det tas også forbehold om en endring i opptaksrammene til Det matematisk-
naturvitenskapelige fakultet (MN) etter at søkertall for opptak til studieåret 2022/23 er klare, mer 
informasjon om dette følger i et eget avsnitt senere i notatet. 

Opptaksrammene for 2022/23 fastsettes for øvrig innenfor eksisterende budsjett. Det vil si at 
endringer som ikke skyldes nye studieplasser fordelt i september er interne omfordelinger mellom 
studieprogram på samme fakultet. 

Reduksjon i studieplasstildeling fra revidert nasjonalbudsjett 2020 
I revidert nasjonalbudsjett 2020 ble UiO tildelt 60 studieplasser i finansieringskategori D i 
fagkategorien juridiske og økonomisk-administrative fag. I forslaget til statsbudsjett for 2022 
foreslår Kunnskapsdepartementet (KD) å bare videreføre 40 av disse ved UiO, mens de resterende 
20 plassene blir omfordelt til barnevernfaglige utdanninger på masternivå ved andre læresteder. 
Kull som begynte i 2020 og 2021 får fullføre. 

Studieplassene fra tildelingen i revidert nasjonalbudsjett 2020 ble regnet om til UiO-kategorier og 
varighet og fordelt internt ved UiO i tråd med KDs forventninger for studieåret 2020/21 og 

O-sak 1  - side 8 av 53



 2

studieåret 2022/23. Hvis forslaget om reduksjon blir vedtatt i endelig statsbudsjett for 2022, får 
Det juridiske fakultet og Det samfunnsvitenskapelige fakultet en reduksjon i sine studieplasser fra 
og med studieåret 2022/23. De to fakultetene bes i eget notat om å foreslå hvilke studietilbud 
studieplassreduksjonen skal gjelde for. Opptaksrammene til de berørte studietilbudene vil 
reduseres tilsvarende. 

Fakultetenes forslag til opptaksrammer for 2022/23  
Under følger en sammenstilling av fakultetenes forslag til opptaksrammer for 2022/23, 
oppsummert og kommentert for hvert fakultet av Universitetsdirektøren.  

Forslaget innebærer at UiO vil ha en total opptaksramme på 10.168 for studieåret 2022/23.  

Det humanistiske fakultet (HF) 
Opptaksrammer for årsenheter og bachelorprogram 
Studieretningen Kulturarv og bevaringskunnskap på bachelorprogrammet Arkeologi og 
konservering har opptak kun i oddetallsår, og skal ikke tilbys for studieåret 2022/23. Fakultetet 
har hittil omdisponert opptaksrammer mellom bachelorprogrammet Arkeologi og konservering og 
øvrige studieprogram ved fakultetet fra år til år. Dette har skapt uforutsigbarhet for de berørte 
studieprogrammene, og HF har foreslått å innføre sykliske opptaksrammer fra studieåret 2023/24. 
Dette innebærer at fakultetet i oddetallsår øker den samlede opptaksrammen med 26, mens den 
reduseres med 26 i partallsår. For å komme til riktig utgangspunkt for slik alternering av 
opptaksrammene fordeles 13 av de 25 opptaksrammene som i studieåret 2021/22 tilhørte 
studieretningen Kulturarv og bevaringskunnskap på andre bachelorprogrammer for studieåret 
2022/23 som følger: 

 Asia- og Midtøstenstudier: +1 på søknadsalternativet Kinesisk med Kinastudier og +3 på 
Midtøstenstudier med arabisk.  

 Estetiske studier og allmenn litteraturvitenskap: +1 på søknadsalternativet Allmenn 
litteraturvitenskap.  

 Europeiske språk: + 1 på søknadsalternativet Fransk, +1 på Italiensk og +1 på Tysk. 
 Klassiske språk, Klart språk, Kunsthistorie og visuelle studier, Medier og kommunikasjon 

og Musikkvitenskap: +1 på hvert av studieprogrammene. 

Denne omdisponeringen utgjør ingen reell endring i opptaksrammene, det er i hovedsak snakk om 
en teknisk justering for å legge til rette for alternerende opptaksrammer fra studieåret 2023/24. 

Følgende er ellers å bemerke for fakultetets studietilbud på bachelornivå: 
 Årsenheten Russisk skal ikke ha opptak for studieåret 2022/23. 
 Studieretningen Nordisk språk på bachelorprogrammet Nordiske studier har endret navn 

til Nordisk språkvitenskap. 
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Opptaksrammer for masterprogram 
Universitetsstyret vedtok å etablere nye masterprogram i European History (fellesgrad), 
Multilingualism og Politisk kommunikasjon på møtet i juni. Styret la samtidig ned 
masterprogrammene Journalistikk og Museum, Heritage and Education Studies.   

For European History etableres opptaksrammen på 5 ved intern omdisponering fra 
masterprogrammet Historie. For Multilingualism etableres opptaksrammen på 16 med en 
kombinasjon av nye studieplasser fra rektors vedtak av september (10) og intern omdisponering 
(6). Opptaksrammen på 32 på Politisk kommunikasjon etableres ved omdisponering av 
eksisterende rammer. 

Masterprogrammet Development, Environment and Cultural Change ved Senter for utvikling og 
miljø fikk 10 nye studieplasser i rektors vedtak av september, og øker dermed opptaksrammen i 
tråd med dette.  

Den nevnte omdisponeringen av opptaksrammer til Multilingualism og Politisk kommunikasjon på 
til sammen 38, samt en omdisponering til Screen Cultures på pluss 5 foretas ved å benytte de 17 
opptaksrammene som tilhørte Journalistikk (nedlagt), i tillegg til en reduksjon på Medier og 
kommunikasjon med minus 20, Nordiske studier med minus 2 og Viking and Medieval Studies 
med minus 4. 

Masterprogrammet Medievitenskap fortsetter som masterprogram i Medier og kommunikasjon, 
etter nedleggelse av studieretninger. 

Oppsummering  
Forslaget medfører en økning i opptaksrammen på 7 i fakultetets totale opptaksramme for 
studieåret 2021/22, i tråd med en kombinasjon av økt tildeling av studieplassmidler og ikke-reell 
endring i opptaksrammene (omdisponering av opptaksrammer for å legge til rette for alternerende 
opptaksrammer mellom partalls- og oddetallsår fra og med studieåret 2023/24). 

Det juridiske fakultet (JF) 
Fakultetet har etablert et videreutdanningstilbud på bachelornivå fra og med studieåret 2022/23. 
Tilbudet skal bestå av tre emner på 10 studiepoeng hver, innen 1) arbeidsrett, 2) helserett og 3) 
trygderett og digital velferdsstat. Opptaksrammen til studiet etableres ved 18 nye studieplasser, 
fordelt av rektor i september. Dette tilsvarer 36 studenter per emne. 

Oppsummering  
Forslaget medfører en økning i opptaksrammen på 18 i fakultetets totale opptaksramme for 
studieåret 2022/23, i tråd med økt tildeling av studieplassmidler. Det tas forbehold om en 
reduksjon i fakultetets opptaksrammer for 2022/23 etter at endelig statsbudsjett er vedtatt. 
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Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet (MN) 
Opptaksrammer for årsenheter og bachelorprogram 
Fakultetet har foreslått å øke opptaksrammen på årsenheten i informatikk med 24, noe som etter 
UiOs omregningsnøkkel 1:2 mellom bachelorprogrammer og årsenheter tilsvarer en endring i 
opptaksrammene på 12 for bachelorprogram. Fakultetet foreslår videre en økning i 
opptaksrammene på bachelorprogrammene Biovitenskap med 12, Geologi og geografi med 12 og 
Geofysikk og klima med 8. Tilsvarende reduksjon foreslås fordelt på bachelorprogrammene Kjemi 
og biokjemi (-4), Matematikk med informatikk (-15), Matematikk og økonomi (-10) og 
Materialvitenskap for energi- og nanoteknologi (-15). 

Opptaksrammer for masterprogram 
Universitetsstyret vedtok i juni å opprette masterprogrammet Digitalisering i helsesektoren. 
Opptaksrammen på 30 er i sin helhet etablert med nye studieplasser fra rektors vedtak av 
september. Masterprogrammene Informatikk: digital økonomi og ledelse og Informatikk: 
informasjonssikkerhet fikk også henholdsvis 5 og 10 nye studieplasser i studieplasstildelingen i 
september, og fakultetet foreslår å øke opptaksrammene på programmene tilsvarende.  

Fakultetet foreslår at masterprogrammene Computational Science øker opptaksrammene med 5, 
Fysikk med 6, Informatikk: robotikk og intellingente systemer med 7, Kjemi med +9 og 
Matematikk med 10. En tilsvarende reduksjon i opptaksrammene foreslås fordelt på Elektronikk, 
informatikk og teknologi (-6), Geofag (-5), Informatikk: programmering og systemarkitektur (-7), 
Materialvitenskap for energi- og nanoteknologi (-9) og Stokastisk modellering, statistikk og 
risikoanalyse (-10). 

Generelt forbehold for MN  
Fakultetet har gitt tilbakemelding om at det er utfordrende å fastsette konkrete opptaksrammer 
siden disse må etterleves strengt, og har bedt om en mulighet til å justere opptaksrammene 
innenfor totalrammen for det aktuelle studienivået etter at søkertallene er klare.  

MNs opptaksrammer vedtas dermed med forbehold om en justering våren 2022, og fakultetet gis 
frist for tilbakemelding innen 5. mai. Fakultetet fikk ta tilsvarende forbehold for foregående 
studieår, men benyttet seg ikke av dette. Fakultetet gis derfor anledning å ta forbehold om justering 
også for studieåret 2022/23. Forbeholdet gis i utgangspunktet kun for ett studieår. 
Studieavdelingen ønsker å evaluere ordningen i etterkant, samt se resultatet av det pågående 
arbeidet med utviklingen av UiOs studieportefølje i sammenheng med dette før det tas stilling til 
om opptaksrammer kan vedtas med tilsvarende forbehold også senere år. 

Oppsummering 
Forslaget medfører en økning på 57 i fakultetets totale opptaksramme for studieåret 2021/22, i tråd 
med en kombinasjon av økt tildeling av studieplassmidler og ikke-reell endring av 
opptaksrammene (omdisponering fra bachelorprogram til årsenhet). Det tas forbehold om endring 
i opptaksrammene for fakultetets studieprogram etter at søkertallene for opptak til studieåret 
2022/23 er klare. 
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Det medisinske fakultet (MED) 
Fakultetet har ikke foreslått endringer i opptaksrammene for sine studieprogram for studieåret 
2022/23. 

Det odontologiske fakultet (OD) 
Fakultetet har ikke foreslått endringer i opptaksrammene for sine studieprogram for studieåret 
2022/23. 

Det samfunnsvitenskapelige fakultet (SV) 
Den planlagte fellesgraden på masternivå i tråd med planene om «Circle U. Open School of Public 
Governance» ble tildelt 10 studieplasser i rektors vedtak av september, under forutsetning av at 
tilbudet settes i gang. SV har foreslått en midlertidig disponering av disse studieplassene til 
masterprogrammet i statsvitenskap. Forslaget innebærer at masterprogrammet i statsvitenskap 
øker opptaksrammen med 10 fra studieåret 2022/23. 

Masterprogrammene ESST - Society, Science and Technology in Europe og Teknologi, innovasjon 
og kunnskap (TIK) fikk også tildelt 5 studieplasser hver i studieplasstildelingen i september. De to 
programmene har hittil hatt delt opptaksramme, men fakultetet har fra og med 2022/23 foreslått 
separate opptaksrammer for programmene. I 2021/22 var den samlede opptaksrammen 30, for 
2022/23 har fakultetet foreslått opptaksramme på 15 til ESST og 25 til TIK. 

Oppsummering  
Forslaget medfører en økning på 20 i fakultetets totale opptaksramme for studieåret 2022/23, i 
tråd med økt tildeling av studieplassmidler. Det tas forbehold om en reduksjon i fakultetets 
opptaksrammer for 2022/23 etter at endelig statsbudsjett er vedtatt. 

Det teologiske fakultet (TF)  
Fakultetet har ikke foreslått endringer i opptaksrammene for sine studieprogram for studieåret 
2022/23. 

Det utdanningsvitenskapelige fakultet (UV) 
Opptaksrammer for årsenheter og bachelorprogram 
Rektor fordelte 11 nye studieplasser til Praktisk-pedagogisk utdanning, heltid i september. 
Fakultetet foreslår dermed å øke opptaksrammen på programmet med 11.  

Fakultetet foreslår å omdisponere 6 opptaksrammer fra årsenheten Barn og unges læring og 
utvikling til bachelorprogrammet Pedagogikk. I tråd med UiOs omregningsnøkkel 1:2 mellom 
årsenhet og bachelorprogram foreslår fakultetet å øke opptaksrammen på bachelorprogrammet 
Pedagogikk med 3. Sistnevnte omdisponering utgjør ingen reell endring i fakultetets 
opptaksrammer. 
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Opptaksrammer for masterprogram 
Universitetsstyret opprettet i møtet i juni det nye masterprogrammet Education. Styret la samtidig 
ned masterprogrammet Higher Education. Opptaksrammen på 73 på Education foreslås etablert 
med opptaksrammene som for studieåret 2021/22 tilhørte Higher Education. 

Oppsummering  
Forslaget medfører en økning på 8 i fakultetets totale opptaksramme for studieåret 2022/23, i tråd 
med en kombinasjon av økt tildeling av studieplassmidler og ikke-reell endring i opptaksrammene 
(omdisponering mellom årsenhet og bachelorprogram). 

Forslag til vedtak 
Rektor godkjenner på fullmakt Universitetet i Oslos opptaksrammer for studieåret 2022/23 i tråd 
med vedlagte tabell (vedlegg 1). 

Vedtaket fattes med forbehold om endring, i tråd med varslet reduksjon i studieplassmidler innen 
juridiske og økonomisk-administrative fag. Det tas også forbehold om en endring i 
opptaksrammene til Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet etter at søkertall er klare. 

  

Med hilsen 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Hanna Ekeli 
avdelingsdirektør 

 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
 
 
 
 
Saksbehandler: 
Birgitte Brørs 
+4722841117, birgitte.brors@admin.uio.no 
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VEDTAK: 
 
Rektor godkjenner på fullmakt Universitetet i Oslos opptaksrammer for studieåret 2022/23 i tråd 
med vedlagte tabell (vedlegg 1). 

Vedtaket fattes med forbehold om endring, i tråd med varslet kutt i studieplassmidler innen 
juridske og økonomisk-administrative fag. Det tas også forbehold om en endring i 
opptaksrammene til Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet (MN) etter at søkertall er klare. 

 
 
Dato:       Svein Stølen 
      Rektor 
 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
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Universitetsdirektøren 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 

Til: Universitetsstyret v/rektor på fullmakt 
  
 
 
 
Dato: 26.11.2021 
Saksnr..: 2021/2923 BIRGIBRO  

Rektorfullmaktsnotat om studietilbudet via Samordna opptak 
I sak om Universitetet i Oslos studietilbud for studieåret 2022/2023 på møte i Universitetsstyret 
den 23. juni 2021, ble rektor gitt fullmakt til å fastsette studietilbud via Samordna opptak for 
studieåret 2022/23. Fakultetene har fremmet forslag til studietilbud som skal tilbys via Samordna 
opptak for studieåret 2022/23, jf. årshjul for programportefølje og opptaksrammer. 

Studietilbud via Samordna opptak 
UiO hadde tilbud om 107 søknadsalternativer gjennom Samordna opptak for studieåret 2021/22.  

Fakultetenes forslag vil medføre at UiO tilbyr 106 søknadsalternativer via Samordna opptak i 
studieåret 2022/23:  

 25 årsenheter  
 65 søknadsalternativer til bachelorprogram/studieretninger 

o 1 av studieretningene er delt i to søknadsalternativer, 1 per fordypning. 
 11 søknadsalternativer til femårige masterprogram/studieretninger 

o 1 av masterstudiene har alternativ studiestart (vår) som eget søknadsalternativ  
 5 søknadsalternativer til 6-årige profesjonsstudier (psykologi, teologi og medisin)  

o 2 av profesjonsstudiene har alternativ studiestart (vår) som egne 
søknadsalternativer 

 Oversikt over søkertall til UiO foreligger i slutten av april 2022. 

Endring i studietilbudet 
Alle fakultetene viderefører sine studietilbud via Samordna opptak for studieåret 2022/23, med 
unntak av én endring for Det humanistiske fakultet (HF). Studieretningen Kulturarv og 
bevaringskunnskap på bachelorprogrammet Arkeologi og konservering har opptak kun i 
oddetallsår, og skal ikke ha opptak studieåret 2022/23.  

Forslagene er basert på fakultetenes forslag til opptaksrammer for studieåret 2022/23.  

Vedlagt følger en samlet oversikt over fakultetenes forslag til studietilbud gjennom Samordna 
opptak 2022/23 (vedlegg 1).  
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Forslag til vedtak:  
Rektor godkjenner på fullmakt at UiO tilbyr søknadsalternativ via Samordna opptak i henhold til 
vedlegg 1. 

 
Med hilsen 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Hanna Ekeli 
avdelingsdirektør 

 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
 
 
 
 
Saksbehandler: 
Birgitte Brørs 
+4722841117, birgitte.brors@admin.uio.no 
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VEDTAK 
 
Rektor godkjenner på fullmakt at UiO tilbyr søknadsalternativ via Samordna opptak i henhold til 
vedlegg 1. 

 
Dato    Svein Stølen 
    rektor
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Universitetet i Oslo Notat 
 

Universitetsdirektøren 
Postadr.: Postboks 1072 Blindern, 0316 Oslo 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus, 
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 
Org.nr.: 971 035 854 

Til: Universitetsstyret v/rektor på fullmakt 
 
 
 
Dato: 30. november 2021 
Saksnr..: 2021/7821 
 

      

 
Forslag til formål, rammer og innretning for Det pedagogiske akademi ved 
Universitetet i Oslo 
Bakgrunn 
System for merittering av utdanningsfaglig kompetanse ved UiO ble vedtatt av Universitetsstyret 4. 
desember 2018. Ordningen var utredet av en arbeidsgruppe, som foreslo at den meritterte underviser 
«forplikter seg til å være en ressursperson for kvalitetsutvikling av utdanning i eget fagmiljø/fakultet og ved 
UiO, og til å inngå i et nettverk av meritterte undervisere i meritteringsperioden». Det er dette nettverket 
som nå er blitt til Det pedagogiske akademi ved Universitetet i Oslo, og hvor det med denne saken søkes å 
vedta de formelle rammene rundt akademiets virke.  
 

Forslag til formål, rammer og innretning for Det pedagogiske akademi ved Universitetet i Oslo 
Forslaget til formål, rammer og innretning har vært utarbeidet i tett samarbeid med medlemmene i Det 
pedagogiske akademiet. Utkastet ble deretter behandlet i Rektoratmøtet 11. november 2021 og i Dekanmøtet 
24. november 2021. Med de små justeringene som fremkom i disse to møtene legges saken nå frem for 
Universitetsstyret ved rektor på fullmakt for vedtak.  

 

 

Med hilsen 
 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Hanna Ekeli 
avdelingsdirektør 

 
 
 

Vedlegg: Det pedagogiske akademiet ved Universitetet i Oslo. Forslag til formål, rammer og innretning. 

Saksbehandler: Kirsti Margrethe Mortensen, Avdeling for studieadministrasjon  
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Vedtak 
Rektor vedtar forslaget til formål, rammer og innretning for Det pedagogiske akademi ved  
Universitetet i Oslo. 

 
 
 
 
 
 
 
Dato      Svein Stølen 
      rektor 
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Universitetsdirektøren 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 

Til: Universitetsstyret v/rektor på fullmakt 
 
 
 
 
Dato: 13.12.2021 
Saksnr..: 2021/2923 BIRGIBRO  

Rektorfullmaktsnotat om reduksjon av studieplasser 
I revidert nasjonalbudsjett 2020 fikk Universitetet i Oslo (UiO) 60 fireårige studieplasser i 
finansieringskategori D i fagkategorien juridiske og økonomisk-administrative fag. Plassene ble 
regnet om og fordelt internt ved UiO for studieårene 2020/21 og 2022/23. 

I orientering om forslag til statsbudsjettet 2022 for universitet og høgskular foreslår KD å 
omfordele 20 av studieplassene til barnevernfaglige masterutdanninger ved andre læresteder fra 
studieåret 2022/23. Kull som begynte i 2020 og 2021 får fullføre. Det er så langt ikke kommet fram 
endringer i KDs forslag om reduksjon i tilleggsnummer til statsbudsjettet 2022 fra regjeringen 
Støre og påfølgende budsjettbehandling i Stortinget. 

I møtet i universitetsstyret den 6. desember 2021 fikk rektor fullmakt til å foreta reduksjon i antall 
studieplasser i tråd med forslaget i statsbudsjettet for 2022 (V-sak 4, ePhorte 2021/6027). 
Universitetsledelsen har ønsket å fordele reduksjonen i studieplasser på Det juridiske fakultet 
(JUS) og Det samfunnsvitenskapelige fakultet (SV). Det har videre vært ønskelig å skjerme nye 
studietilbud. For øvrig har det vært opp til fakultetene selv å foreslå hvilke studieprogram 
reduksjonen skal tas fra. JUS og SV har fremmet følgende forslag: 

Reduksjon fra studieåret 2022/23 
 Psykologi (bachelor) ved SV: 5 studieplasser i kategori F 
 Rettsvitenskap (master) ved JUS: 10 studieplasser i kategori E 
 Samfunnsøkonomi (bachelor) ved SV: 5 studieplasser i kategori F 

Reduksjon fra studieåret 2023/24 
 Psykologi (bachelor) ved SV: 5 studieplasser i kategori F 
 Samfunnsøkonomi (bachelor) ved SV: 5 studieplasser i kategori F 
 Samfunnsøkonomi (årsenhet) ved SV: 5 studieplasser i kategori F 

Rektor vil fatte nytt vedtak om opptaksrammer og studietilbud via Samordna opptak som følge av 
reduksjonen. Studieavdelingen kommer tilbake til dette i egne rektorfullmaktsnotater. 

Avdeling for økonomi- og virksomhetsstyring innarbeider reduksjonen i disponeringsskrivene til 
fakultetene for 2022. 
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Forslag til vedtak  
Rektor godkjenner på fullmakt reduksjon i studieplasser fra revidert nasjonalbudsjett 2020 for 
studieårene 2022/23 og 2023/24 etter vedlagte oversikt. 

 
Med hilsen 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Hanna Ekeli 
avdelingsdirektør 

 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
 
 
 
Saksbehandler: 
Birgitte Brørs 
+4722841117, birgitte.brors@admin.uio.no 
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Vedtak 

Rektor godkjenner på fullmakt reduksjon i studieplasser fra Revidert nasjonalbudsjett 2020 for 
studieårene 2022/23 og 2023/24 etter vedlagte oversikt. 

 
Dato      Svein Stølen  

rektor
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Universitetsdirektøren 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 

Til: Universitetsstyret ved rektor på fullmakt 
 
 
 
Dato: 15.12.2021 
Saksnr.: 2017/9957 JONNYRSU  

Særskilte regler i forbindelse med koronavirus – forlengelse til våren 2022 

Grunnlagsdokumenter  
 Lov om universiteter og høgskoler (uh-loven) av 1. april 2005  
 Forskrift om studier og eksamener ved UiO av 20. desember 2005  
 Forskrift for graden philosophiae doctor (ph.d.) ved UiO av 22. juni 2010 
 Forskrift for graden doctor philosophiae (dr. philos.) ved UiO av 5. januar 2011 

Bakgrunn  
Våren 2020 ble det gjort endringer i studie- og eksamensregelverket og i regelverket for ph.d.- og 
dr.philos.-grader på grunn av koronavirus, jf. rektorvedtakene av henholdsvis 5. og 23. mars 2020. 
Endringene ble forlenget til høsten 2020 med rektorvedtak 2. juli 2020, til våren 2021 med 
rektorvedtak 27. januar 2021 og til høsten 2021 med rektorvedtak 24. juni 2021.  

Endringene skulle ta høyde for at universitetet måtte stenge alle bygninger og gå over til digital 
undervisning, digitale eksamener og digitale disputaser. Endringene skulle også ta høyde for at 
mange studenter og ansatte kunne få fravær på grunn av egen sykdom eller pålagt karantene.  

Universitetsdirektøren legger til grunn at situasjonen fremdeles er usikker og at det er behov for 
særskilte tiltak også i første del av vårsemesteret 2022. Derfor forlenges det midlertidige regel-
verket slik at det dekker vårsemesteret 2022.  

Forlenge midlertidig forskrift om studier og eksamener  
Den midlertidige forskriften om studier og eksamener endret UiOs regelverk på følgende punkter:  

 Sensurfristen 
 Godkjenning av obligatoriske aktiviteter  
 Dispensasjon fra forkunnskapskrav 
 Melding om fravær fra eksamen  

Universitetsdirektøren foreslår at alle disse punktene forlenges til 1. september 2022, slik at hele 
vårsemesteret 2022 og det påfølgende sensurarbeidet omfattes.  

Universitetsdirektøren legger til grunn at behovet for egenmelding ved fravær fra eksamen må 
vurderes på bakgrunn av den konkrete smittesituasjonen og at det kan endre seg underveis i 
perioden fram til 1. september 2022. Per desember 2021 kan studentene bruke egenmelding ved 
fravær fra eksamener som krever fysisk oppmøte.  
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Forlenge midlertidig forskrift om ph.d.- og dr.philos.-gradene 
Den midlertidige forskriften om ph.d.- og dr.philos.-gradene endret UiOs regelverk på følgende 
punkter:  

 Adgang til å forlenge frister  
 Trykking og offentliggjøring av avhandlingen  
 Doktorgradsprøven 

Universitetsdirektøren foreslår at alle disse punktene forlenges til 1. september 2022, slik at hele 
vårsemesteret 2022 omfattes og slik at de midlertidige forskriftene utløper samtidig.  

Krav om egen bærbar datamaskin 
Våren 2020 førte koronaviruset til omfattende digitalisering av UiOs utdanninger, og studenter ble 
avhengig av å ha tilgang til datamaskin og internettilkobling for å kunne følge undervisning og 
avlegge eksamen. På grunn av usikkerheten knyttet til videre forløp av situasjonen med korona-
virus, forventes det langt mer digital undervisning og eksamen også i tiden som kommer.  

Universitetsdirektøren foreslår derfor å videreføre kravet om egen bærbar datamaskin i den 
midlertidige forskriften om studier og eksamener ved UiO, jf. begrunnelsen i rektorvedtaket 2. juli 
2020. Universitetsdirektøren vil vurdere hvordan dette kan innarbeides i det ordinære regelverket 
når den midlertidige forskriften går ut.  

Forslag til vedtak:   
Rektor godkjenner forskrift om forlengelse av det midlertidige studie- og eksamensregelverket og 
regelverket for ph.d.- og dr.philos.-grader til 1. september 2022.   

 
Med hilsen 
 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Hanna Ekeli 
avdelingsdirektør 

 
 
Vedlegg:   Forslag til endringsforskrift. 
Saksbehandler:  Jonny Roar Sundnes.  
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Vedtak:  
Rektor godkjenner forskrift om forlengelse av det midlertidige studie- og eksamensregelverket og 
regelverket for ph.d.- og dr.philos.-grader til 1. september 2022.   
  
 
 
 
Dato:        Svein Stølen   

rektor  
 
 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
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Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
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Til: 
 Universitetsstyret v/rektor på fullmakt 
 
 
 
Dato: 17.12.2021 
Saksnr..: 2017/9957 BIRGIBRO  

Rektorfullmaktsnotat om endring i rutiner for behandling av fusk/forsøk på fusk ved 
UiO 
Formålet med notatet er å vedta nye rutiner for behandling av fusk eller forsøk på fusk ved 
Universitetet i Oslo (UiO), inkludert endringer i forskrift om studier og eksamener ved UiO. 
Forslaget er resultatet av et revisjonsarbeid som er gjennomført av Studieavdelingen i samråd med 
fakultetene. 

Bakgrunn 
Dagens rutiner for behandling av mistanke om fusk eller forsøk på fusk er vedtatt av universitets-
direktøren og publisert på UiOs nettsider (vedlegg 1). Fakultetene har gitt tilbakemeldinger om at 
rutinene oppleves som utdaterte og lite tilgjengelige, særlig for studentene.  

Studieavdelingen har i samråd med fakultetene utarbeidet forslag til nye nettsider som beskriver 
saksbehandlingen i saker om mistanke og fusk eller forsøk på fusk for henholdsvis studenter og 
ansatte (vedlegg 2 og 3). Studieavdelingen foreslår at de nye nettsidene og de vedlagte forslagene 
om endringer i Forskrift om studier og eksamener (vedlegg 4) sammen erstatter den eksisterende 
rutinen for saker om mistanke om fusk eller forsøk på fusk.  

Høringsrunde om forskriftsendringer 
Studieavdelingen har sendt forslag til endringer i forskrift om studier og eksamener ved UiO på 
høring til fakultetene, Studentparlamentet og UiODoc høsten 2021. Under følger en beskrivelse av 
endringsforslagene:   

Obligatoriske aktiviteter (§ 4.4)  
Dagens regelverk om mistanke om fusk/forsøk på fusk gjelder også for obligatoriske aktiviteter. 
Forslaget innebærer at dette gjøres enda tydeligere også i forskriften.  

Antall forsøk til eksamen (§ 5.6)  
Studieavdelingen har i det pågående revisjonsarbeidet fått tilbakemeldinger om at det er uklart 
hvorvidt en annullert eksamen skal telle som et eksamensforsøk. Det er også ulik praksis mellom 
fakultetene med tanke på om en annullert masteroppgave kan leveres på nytt i bearbeidet form, 
eller om studenten må skrive en ny oppgave. Studieavdelingen ser behov for å klargjøre dette i 
forskriften, for å sikre likebehandling på tvers av fakultetene og forutsigbarhet for studentene. 
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Forslaget presiserer at en annullert eksamen teller som et eksamensforsøk. Det regelfestes også at 
en annullert masteroppgave ordinært ikke kan bearbeides og leveres på nytt.  

Gjennomføring av eksamen (§ 5.7)  
Forslaget regelfester fakultetets plikt til å gi studentene informasjon om tillatt bruk av hjelpemidler 
og kilder ved eksamen. Formålet med forslaget er å sikre studentenes rettigheter, samt bidra til 
likebehandling på tvers av fakultetene. Forslaget er i tråd med innarbeidet praksis.  

Krav til en eksamenskandidat mm. (§ 7.6)  
Studie- og eksamensforskriften inneholder per i dag ikke en bestemmelser om hvilke tilfeller som 
regnes som mistanke om fusk/forsøk på fusk, dette ligger i rutinene for behandling av fuskesaker. 
Studieavdelingen foreslår å ta disse bestemmelsene inn i forskriften for å klargjøre i hvilke tilfeller 
studentene kan bli mistenkt for fusk/forsøk på fusk. Forslaget er i hovedsak basert på dagens 
rutiner og praksis, men eksempellisten er omstrukturert og omformulert sammenlignet med 
dagens rutiner. Hovedformålet med endringene er å gjøre kriteriene klarere og mer forståelige for 
studentene. Målsetningen har også vært å gjøre det tydeligere at studentene ikke kan gjenbruke sitt 
eget arbeid uten å opplyse om dette, samt at studentene ikke kan levere samme besvarelse til flere 
eksamener uten at dette er tillatt. 

Resultatet av høringsrunden 
Studieavdelingen mottok til sammen seks svar på høringen. I all hovedsak uttrykker hørings-
svarene støtte til de fleste endringsforslagene. Det juridiske fakultet (JUS), Det odontologiske 
fakultet (OD) og Det teologiske fakultet (TF) har ikke gitt ytterligere kommentarer.  

Studentparlamentet (SP) har innspill til målsetningen om å tydeliggjøre at studentene ikke kan 
gjenbruke eget tidligere arbeid uten å opplyse om det. SP oppfordrer til at alle UiOs dokumenter 
som studenter og ansatte forholder seg til og som omhandler fusk og plagiering har samme tone. 
SP betoner viktigheten av at UiO er tydelige på hva som anses som selvplagiering og ikke, og 
hvordan UiO forholder seg til og følger opp dette. 

UiODoc oppfordrer til presise formuleringer for å unngå misforståelser. Konkret vises det til et av 
punktene som kan defineres som fusk i forslaget om endring i § 7-6 («gir inntrykk av at besvarelsen 
er mer selvstendig enn den faktisk er»), og at formuleringen her er kritisk med tanke på at dette 
kan være basert på sensorens subjektive mening. 

Det medisinske fakultet (MED) har gitt innspill om at det i forslag til § 7-3 bør gjøres tydeligere at 
listen over grunnlag for fusk ikke er uttømmende. MED ønsker også en nærmere presisering av hva 
det innebærer at en annullert masteroppgave eller tilsvarende ordinært ikke kan leveres på nytt i 
bearbeidet form (forslag til ny § 5.6 (9)). MED stiller spørsmål ved om annullering innebærer at det 
ikke er mulig å levere ny oppgave, om bruken av ordet «ordinært» innebærer at det kan gis unntak 
til bestemmelsen, og om det i såfall er mulig å si noe om unntakenes art. 

Vurdering av høringsinnspillene 
Studieavdelingen tar innspillene fra Studentparlamentet til etterretning. 
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Det er Studieavdelingens vurdering at det ikke bare er sensors subjektive oppfatning som avgjør 
hvorvidt en oppgave gir inntrykk av å være mer selvstendig enn den er. Forslaget til nye nettsider 
for ansatte inneholder veiledning til sensorer om denne typen vurderinger. Studieavdelingen er 
derfor av den oppfatning at innspillet fra UiODoc blir ivaretatt gjennom dette. 

MED har ønsket en presisering av at listen over hva som regnes som fusk i forslaget til § 7-3 ikke er 
uttømmende. Studieavdelingen mener at det er krevende å fastsette en helt uttømmende liste over 
hva som kan regnes som fusk, og intensjonen har vært å foreslå eksempler som dekker de mest 
vanlige tilfellene av fusk og forsøk på fusk. Studieavdelingen vurderer at formuleringen «for 
eksempel» er tilstrekkelig indikasjon på at det kan være andre tilfeller som kan regnes som fusk 
enn de som listes opp i bestemmelsen. 

Bestemmelsen om annullering av masteroppgaver tas inn for å sikre likebehandling mellom 
fakultetene. Bestemmelsen innebærer at en annullert masteroppgave ikke kan leveres på nytt i 
bearbeidet form, men at studenten må skrive en ny oppgave. Studieavdelingen støtter MEDs 
synspunkt om at formuleringen «ordinært» indikerer at det kan gjøres unntak, men ser ikke at det 
er hensiktsmessig å utdype dette grundigere i forskriften. Enhetene må uansett vurdere hver sak 
individuelt, og kan be om bistand til vurderingen fra fakultetet eller Studieavdelingen ved behov. 

Studieavdelingen foreslår dermed ingen endringer i forslaget som ble sendt på høring til 
fakultetene. 

Forslag til vedtak 
1. Rektor godkjenner på fullmakt nye rutiner for behandling av fusk/forsøk på fusk og opphever 

samtidig de eksisterende rutinene vedtatt av universitetsdirektøren i 2008.  

2. Rektor godkjenner på fullmakt forslaget til endring av forskrift om studier og eksamen ved UiO, 
jf. den vedlagte endringsforskriften.  

3. Studieavdelingen gis fullmakt til å oppdatere nye saksbehandlingsrutiner for studenter og 
ansatte i samråd med fakultetene. 

 
Med hilsen 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Hanna Ekeli 
Avdelingsdirektør 
 

Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
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Vedlegg: 
1 Vedlegg 1: Eksisterende rutiner for saker om fusk/forsøk på fusk 
2 Vedlegg 2: Forslag til nye nettsider for studenter 
3 Vedlegg 3: Forslag til nye nettsider for ansatte 
4 Vedlegg 4: Utkast til forskrift om endring i forskrift om opptak til studier og eksamener ved 

UiO 
 
Saksbehandlere: 
Birgitte Brørs og Jonny Roar Sundnes  
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Vedtak 
1. Rektor godkjenner på fullmakt nye rutiner for behandling av fusk/forsøk på fusk og opphever 

samtidig de eksisterende rutinene vedtatt av universitetsdirektøren i 2008.  

2. Rektor godkjenner på fullmakt forslaget til endring av forskrift om studier og eksamen ved UiO, 
jf. den vedlagte endringsforskriften.  

3. Studieavdelingen gis fullmakt til å oppdatere nye saksbehandlingsrutiner for studenter og 
ansatte i samråd med fakultetene. 

 
 
Dato       Svein Stølen  
       rektor 
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Universitetsdirektøren 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 

Til: Universitetsstyret v/rektor på fullmakt 
 
Dato: 06.01.2022 
Saksnr..: 2015/2807 VIBEKAL  

Styresammensetning for UiO Livsvitenskap for perioden 1.1.2022-31.12.2023 
 
Det er behov for å oppnevne styre for UiO Livsvitenskap for ny to-årsperiode.   
 
     Forslag til ekstern styreleder og eksterne representanter 

 
Styreleder  

Øyvind Fylling-Jensen, administrerende direktør i Nofima  
 
Næringslivsrepresentant:  
  Gerd Nilsen, næringslivsrepresentant senior prosjektleder i Thermo Fisher Scientific 

Representant fra Oslo Universitetssykehus med vara  
professor Espen Melum, vara professor Lars Eide  

 
Forslag til interne medlemmer  
 
1 medlem fra Det medisinske fakultet med vara prodekan  

Jens Petter Berg, vara visedekan Hilde Nebb  
 
1 medlem fra Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet med vara  

Instituttleder Arne Klungland, vara instituttleder Kathrine Bjerknes  
 
1 medlem fra Det humanistiske fakultet med vara  

instituttleder Mathilde Skoie, vara professor Helge Jordheim  
 
1 medlem fra Det samfunnsvitenskapelige fakultet med vara  

forskningsdekan Tore Nilssen, vara dekan Anne Julie Semb 
 

Forslag til studentrepresentanter  
(oppnevnes av Studentparlamentet 30.6.2022-1.7.2023)  
 
2 medlemmer med 1 vara  

              Medlem mednat: Sara Mediå  
              Medlem humsam: Halfdan Knudsen Lille-Schulstad 
              vara Vemund Haugevik Jernsletten 

 
      Representant for midlertidig vitenskapelige ansatte vil oppnevnes på et senere tidspunkt. 
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 Forslag til vedtak:  
 
     Med bakgrunn i innspill fra enhetene og satsingen oppnevner rektor følgende personer som 

ekstern styreleder, eksterne representanter, interne styremedlemmer og studentrepresentanter 
for perioden 2022-2023 til styret for UiO:Livsvitenskap:  

 
Styreleder  

Øyvind Fylling-Jensen, administrerende direktør i Nofima  
 
Næringslivsrepresentant:  
  Gerd Nilsen, næringslivsrepresentant senior prosjektleder i Thermo Fisher Scientific 

Representant fra Oslo Universitetssykehus med vara  
professor Espen Melum, vara professor Lars Eide  

 
Medlem fra Det medisinske fakultet med vara prodekan  

Jens Petter Berg, vara visedekan Hilde Nebb  
 
Medlem fra Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet med vara  

Instituttleder Arne Klungland, vara instituttleder Kathrine Bjerknes 
 
Medlem fra Det humanistiske fakultet med vara  

instituttleder Mathilde Skoie, vara professor Helge Jordheim  
 
Medlem fra Det samfunnsvitenskapelige fakultet med vara  

forskningsdekan Tore Nilssen, vara dekan Anne Julie Semb 
 
Studentrepresentanter  
(oppnevnes av Studentparlamentet 30.6.2022-1.7.2023)  

              Medlem mednat: Sara Mediå  
              Medlem humsam: Halfdan Knudsen Lille-Schulstad 
              vara Vemund Haugevik Jernsletten 

 
      Representant for midlertidig vitenskapelige ansatte vil oppnevnes på et senere tidspunkt. 

 
 

Med hilsen 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Ingrid Sogner 
avdelingsdirektør  
 

Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert 
 
Saksbehandler: 
Vibeke Alm, seniorrådgiver, vibeke.alm@admin.uio.no 
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    Vedtak 
 
     Rektor oppnevner følgende personer som ekstern styreleder, eksterne representanter, interne 

styremedlemmer og studentrepresentanter for perioden 2022-2023 til styret for 
UiO:Livsvitenskap:  

 
Styreleder  

Øyvind Fylling-Jensen, administrerende direktør i Nofima  
 
Næringslivsrepresentant:  
  Gerd Nilsen, næringslivsrepresentant senior prosjektleder i Thermo Fisher Scientific 

Representant fra Oslo Universitetssykehus med vara  
professor Espen Melum, vara professor Lars Eide  

 
Medlem fra Det medisinske fakultet med vara                                                                                      

prodekan Jens Petter Berg, vara visedekan Hilde Nebb  
 
Medlem fra Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet med vara  

instituttleder Arne Klungland, vara instituttleder Kathrine Bjerknes  
 
Medlem fra Det humanistiske fakultet med vara  

instituttleder Mathilde Skoie, vara professor Helge Jordheim  
 
Medlem fra Det samfunnsvitenskapelige fakultet med vara  

forskningsdekan Tore Nilssen, vara dekan Anne Julie Semb 
 

      Studentrepresentanter 
(oppnevnes av Studentparlamentet 30.6.2022-1.7.2023)  

              medlem mednat: Sara Mediå  
              medlem humsam: Halfdan Knudsen Lille-Schulstad 
              vara Vemund Haugevik Jernsletten 

 
      Representant for midlertidig vitenskapelige ansatte vil oppnevnes på et senere tidspunkt. 

 
 
 
Dato: 06.1.2021    Svein Stølen 
      rektor 
 
 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert 
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Universitetsdirektøren 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 

Til: Universitetsstyret v/rektor på fullmakt 
 
 
 
Dato: 12.01.2022 
Saksnr..: 2021/2923 BIRGIBRO  

Endring januar 2022 - Rektorfullmaktsnotat om opptaksrammer for 2022/23 
Rektor fattet vedtak om opptaksrammer for studieåret 2022/23 ved Universitetet i Oslo (UiO) den 
29. november 2021 (ePhorte 2021/2923-31, vedlegg 2 til dette notatet). I etterkant av vedtaket er 
det oppstått endringer som påvirker opptaksrammene for 2022/23. Formålet med dette notatet er 
å innarbeide endringene i oppdatert opptaksrammesak for studieåret 2022/23. 

Endringer som følge av reduksjon i studieplasser 
I statsbudsjettet for 2022 fikk UiO en reduksjon i studieplasser fra studieåret 2022/23. 20 fireårige 
studieplasser innen juridiske og økonomisk-administrative fag i kategori D fra tildeling over 
revidert nasjonalbudsjett 2020 omdisponeres til barnevernfaglige masterutdanninger ved andre 
læresteder. Rektor fattet vedtak om reduksjon i studieplasser ved Det juridiske fakultet (JUS) og 
Det samfunnsvitenskapelige fakultet (SV) fra studieåret 2022/23 den 14. desember 2021 (ePhorte 
2923-37). JUS og SV har foreslått endrede opptaksrammer for berørte studieprogram som følger: 

Studieprogram Fak. Reduksjon 
(ant. 
studieplasser) 

Opptaksrammer 
vedtatt 
desember 2021 

Forslag til nye 
opptaksrammer 

Psykologi (bachelor) SV 5 191 186 

Rettsvitenskap (5- årig 
master), oppstart høst 

JUS 10 234 224 

Samfunnsøkonomi 
(bachelor) 

SV 5 100 95 

Rektors vedtak av 14. desember omfattet også en reduksjon i studieplasser ved SV fra og med 
studieåret 2023/24. Disse endringene vil bli innarbeidet i sak om UiOs opptaksrammer for 
studieåret 2023/24 høsten 2022. 

Endringer som følge av interne omdisponeringer ved Det humanistiske fakultet  
Det humanistiske fakultet (HF) har foreslått en intern omdisponering av opptaksrammene på 
masterutdanningene ved Institutt for medier og kommunikasjon, som følger:  
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Studieprogram Fak. Opptaksrammer vedtatt 
desember 2021 

Forslag til nye 
opptaksrammer 

Medier og 
kommunikasjon (2-
årig master) 

HF 39 51 

Politisk 
kommunikasjon (2-
årig master) 

HF 32 20 

 
Opptaksrammer for 2022/23 
Oppdatert oversikt over Universitetet i Oslos opptaksrammer for 2022/23 fremkommer av vedlegg 
1. Vedlegget er oppdatert med endringene beskrevet i notatet, og det er satt inn en ekstra kolonne 
som viser reduksjon i studieplasser i tråd med rektors vedtak av 14. desember 2021. Det oppdaterte 
forslaget innebærer at UiO vil ha en total opptaksramme på 10.148 for studieåret 2022/23. 

Rektor fatter nytt vedtak om studietilbud via Samordna opptak for studieåret 2022/23 i eget notat. 

Forslag til vedtak 
Rektor godkjenner på fullmakt oppdaterte opptaksrammer for Universitetet i Oslo for studieåret 
2022/23 i tråd med vedlagte tabell (vedlegg 1). 

Det tas forbehold om en endring i opptaksrammene til Det matematisk-naturvitenskapelige 
fakultet (MN) etter at søkertall er klare. 

 
Med hilsen 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Hanna Ekeli 
avdelingsdirektør 

 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
 
Vedlegg 1: Universitetet i Oslos oppdaterte opptaksrammer for studieåret 2022/23 
Vedlegg 2: Opprinnelig rektorfullmaktsnotat om opptaksrammer for studieåret 2022/23 
 
Saksbehandler: Birgitte Brørs, birgitte.brors@admin.uio.no  
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VEDTAK: 
 
Rektor godkjenner på fullmakt oppdaterte opptaksrammer for Universitetet i Oslo for studieåret 
2022/23 i tråd med vedlagte tabell (vedlegg 1) 

Det tas forbehold om en endring i opptaksrammene til Det matematisk-naturvitenskapelige 
fakultet (MN) etter at søkertall er klare. 
 
 
Dato:       Svein Stølen     
       rektor 
 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
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Universitetsdirektøren 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 

Til: Universitetsstyret v/rektor på fullmakt 
 
 
 
Dato: 12.01.2022 
Saksnr..: 2021/2923 BIRGIBRO  

Endring januar 2022 - Rektorfullmaktsnotat om studietilbudet via SO 2022/23 
Om endringen i januar 2021 
Den 29. november vedtok rektor studietilbudet via Samordna opptak for studieåret 2022/23 på 
fullmakt fra universitetsstyret (ePhorte 2021/2923-31)  

Som følge av en endring i UiOs opptaksrammer for 2022/23 (ePhorte 2021/2923-39) er det behov 
for en oppdatering av vedtaket om studietilbudet via Samordna opptak for de endringene som 
omhandler grunnstudier med opptak via Samordna opptak.  

Opptaksrammen for bachelorprogrammet i psykologi reduseres fra 191 til 186. For det femårige 
masterprogrammet i rettsvitenskap reduseres opptaksrammen for søknadsalternativ høst fra 234 
til 224. For bachelorprogrammet i samfunnsøkonomi reduseres opptaksrammen fra 100 til 95.  

De endrede opptaksrammene medfører en tilsvarende endring i antallet studieplasser som skal 
tilbys via Samordna opptak for studieåret 2022/23. 

Det oppdaterte vedtaket medfører ingen ytterligere endringer i studietilbudet via Samordna 
opptak. Vi gjentar derfor opprinnelig vedtakstekst under samt innarbeider endringene oversikten 
over tilbudte studieplasser i vedlegg 1. 

Studietilbud via Samordna opptak  
I sak om Universitetet i Oslos studietilbud for studieåret 2022/23 på møte i Universitetsstyret den 
23. juni 2021, ble rektor gitt fullmakt til å fastsette studietilbud via Samordna opptak for studieåret 
2022/23. Fakultetene har fremmet forslag til studietilbud som skal tilbys via Samordna opptak for 
studieåret 2022/23, jf. årshjul for programportefølje og opptaksrammer.  

UiO hadde tilbud om 107 søknadsalternativer gjennom Samordna opptak for studieåret 2021/22.  

Fakultetenes forslag vil medføre at UiO tilbyr 106 søknadsalternativer via Samordna opptak i 
studieåret 2022/23:  

 25 årsenheter  
 65 søknadsalternativer til bachelorprogram/studieretninger  

o 1 av studieretningene er delt i to søknadsalternativer, 1 per fordypning.  
 11 søknadsalternativer til femårige masterprogram/studieretninger  

O-sak 1  - side 37 av 53



 2

o 1 av masterstudiene har alternativ studiestart (vår) som eget søknadsalternativ  
 5 søknadsalternativer til 6-årige profesjonsstudier (psykologi, teologi og medisin)  

o 2 av profesjonsstudiene har alternativ studiestart (vår) som egne 
søknadsalternativer  
 

Oversikt over søkertall til UiO foreligger i slutten av april 2022.  

Endring i studietilbudet  
Alle fakultetene viderefører sine studietilbud via Samordna opptak for studieåret 2022/23, med 
unntak av én endring for Det humanistiske fakultet (HF). Studieretningen Kulturarv og 
bevaringskunnskap på bachelorprogrammet Arkeologi og konservering har opptak kun i 
oddetallsår, og skal ikke ha opptak studieåret 2022/23.  

Forslagene er basert på fakultetenes forslag til opptaksrammer for studieåret 2022/23.  

Vedlagt følger en samlet oversikt over fakultetenes forslag til studietilbud gjennom Samordna 
opptak 2022/23 (vedlegg 1). 

Forslag til vedtak  
Rektor godkjenner på fullmakt at UiO tilbyr søknadsalternativ via Samordna opptak i henhold til 
vedlegg 1. 

 

Med hilsen 
 
Hanna Ekeli 
avdelingsdirektør 

Henriette Kleivane 
seksjonsleder 

 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
 
Vedlegg 1: Universitetet i Oslos studietilbud via Samordna opptak 2022/23 (10.01.22) 
 
 
Saksbehandler: 
Birgitte Brørs, birgitte.brors@admin.uio.no 
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VEDTAK : 
 
Rektor godkjenner på fullmakt at UiO tilbyr søknadsalternativ via Samordna opptak i henhold til 
vedlegg 1.  
 
 
Dato     Svein Stølen 
    rektor 
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Universitetet i Oslo Notat 
 

Universitetsdirektøren 
Postadr.: Postboks 1072 Blindern, 0316 Oslo 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus, 
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 01 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no 
Org.nr.: 971 035 854 

Til: Universitetsstyret v/rektor på fullmakt 
 
 
 
Dato: 18. januar 2022 
Saksnr..: 2021/1024  

Tidsavgrenset adgangsbegrensning av UiOs digitale forelesninger 
Forelesninger ved Universitetet i Oslo (UiO) er vanligvis åpne for publikum og kan følges også av 
personer som ikke er studenter. Dette er sett på som et stort gode for samfunnet og bidrar til 
åpenhet og deling av kunnskap. I koronaperioden har de fleste forelesninger blitt digitale, og 
publikums forventning om åpenhet og deling har blitt betydelig vanskeligere å innfri.  

Etter konsultasjoner med fakultetene foreslo universitetsdirektøren i januar 2021 at UiO for en 
periode skulle begrense adgangen til digitale forelesninger. Dette ville gi universitetet tid til å 
utrede spørsmål som må avklares før publikum eventuelt kan få tilgang til digitale forelesninger, 
direkte eller i opptak, og det legger til rette for likebehandling på tvers av fakultetene. Rektor 
støttet forslaget og vedtok en tidsavgrenset adgangsbegrensning av UiOs digitale forelesninger.  

Etter universitetsdirektørens vurdering er forholdene i januar 2022 fremdeles de samme som de 
var i januar 2021 når vedtaket ble fattet. Universitetsdirektøren foreslår derfor at adgangs-
begrensningen av UiOs digitale forelesninger forlenges ut vårsemesteret 2022. For nærmere 
begrunnelse av forslaget viser vi til rektorfullmaktsnotat datert 21. januar 2021 (vedlagt).  

Forslag til vedtak: 
Rektor godkjenner på fullmakt at adgangen til digitale forelesninger og forelesningsopptak 
begrenses til personer som er registrert som studenter på de aktuelle emnene. Vedtaket gjelder til 
og med 30. juni 2022.  

Vedtaket er ikke ment å avskjære fakulteter som etter en nærmere vurdering ønsker å 
tilgjengeliggjøre undervisningsopptak i tråd med etablert og innarbeidet praksis. 
 

Med hilsen 
 
 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Hanna Ekeli 
avdelingsdirektør 
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Vedtak 
Rektor godkjenner på fullmakt at adgangen til digitale forelesninger og forelesningsopptak 
begrenses til personer som er registrert som studenter på de aktuelle emnene. Vedtaket gjelder til 
og med 30. juni 2022.  

Vedtaket er ikke ment å avskjære fakulteter som etter en nærmere vurdering ønsker å 
tilgjengeliggjøre undervisningsopptak i tråd med etablert og innarbeidet praksis. 
 

 

Dato      Svein Stølen 
      rektor 
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Rektor 
Kontoradr.: Lucy Smiths hus,  
Problemveien 7, 9. et., 0313 Oslo 

Telefon: 22 85 63 03 
Telefaks: 22 85 44 42 
postmottak@admin.uio.no 
www.uio.no  

Til: Universitetsstyret v/Rektor på fullmakt 
 
 
Dato: 25.01.2022 
Saksnr..: 2011/12510   

Rektorfullmaktsnotat om oppnevning av medlemmer til styret for Apollon og 
Uniforum for perioden 01.01.2022-31.12.2023 
 
Det skal oppnevnes nye medlemmer i styret for Apollon og Uniforum for en periode på to år. 
Studentrepresentanten oppnevnes for ett år.  

Vedtektene har følgende ordlyd: 
 
§ 2.2 Samansetjing 
I tillegg til styreleiar har styret fem medlemmar: Ein frå dei vitskaplege tilsette, ein frå dei 
teknisk-administrative tilsette, ein frå studentane, ein frå dei tilsette og ein ekstern medlem. Det 
skal oppnemnast ein vararepresentant for kvar av valgruppene.  

§ 2.4 Oppnemning 
Den eksterne representanten og representanten for dei vitskaplege tilsette med 
vararepresentantar blir oppnemnde av universitetsstyret. 
 
Ein felles representant med vararepresentant for dei teknisk-administrative tilsette 
blir oppnemnd av organisasjonane ved dei hovudtillitsvalde for foreiningane NTL, Parat, 
Forskarforbundet og Akademikarane.  
 
Studentrepresentanten med vararepresentant blir oppnemnd av Studentparlamentet. 
 
Representanten for dei tilsette med vararepresentant blir vald av dei tilsette i 
redaksjonane, utanom redaktørane. Vararepresentanten skal vera frå den redaksjonen 
som den faste representanten ikkje høyrer til.  
 
Styreleiar blir oppnemnd av universitetsstyret. 
 
Forslag til vedtak 
Rektor oppnevner på fullmakt nye medlemmer i styret for Uniforum og Apollon for perioden 
01.01.2022-31.12.2023.  
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Foreslåtte representanter: 
Styreleder 
Fakultetsdirektør Gudleik Grimstad, Det juridiske fakultet  
 
Vitenskapelig representant 
Universitetslektor Maria Utheim, Det humanistiske fakultet  
 
Teknisk-administrativ representant 
Nestleder Parat UiO, Ariel Sevendal 
Vara: leder Parat Asle Fredriksen 
 
Ansattrepresentant 
Journalist Grethe Tidemann, Uniforum  
 
Ekstern representant 
Redaktør Erik Bolstad, Store norske leksikon  
 
Studentrepresentant 
Student Karl Henrik Storhaug Reinås (01.01.2022-31.12.2022)  
 

 
Med hilsen 

 
Arne Benjaminsen 
universitetsdirektør 

Irene Sandlie 
personaldirektør 

 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert. 
 
Saksbehandler: Astrid Sloreby 
 
 
Vedtak 
 
Rektor oppnevner på fullmakt nye medlemmer i styret for Uniforum og Apollon for 
perioden 01.01.2022-31.12.2023. 
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Representanter: 
 
Styreleder 
Fakultetsdirektør Gudleik Grimstad, Det juridiske fakultet  
 
Vitenskapelig representant 
Universitetslektor Maria Utheim, Det humanistiske fakultet  
 
Teknisk-administrativ representant 
Nestleder Parat UiO, Ariel Sevendal 
Vara: leder Parat Asle Fredriksen 
 
Ansattrepresentant 
Journalist Grethe Tidemann, Uniforum  
 
Ekstern representant 
Redaktør Erik Bolstad, Store norske leksikon  
 
Studentrepresentant 
Student Karl Henrik Storhaug Reinås (01.01.2022-31.12.2022)  
 

 
Svein Stølen 
rektor  

 
 
Dette dokumentet er godkjent elektronisk ved UiO og er derfor ikke signert.
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MØTEREFERAT 
Møte: IDF-møte 

Dato: 13.01.2022 

Saksnr.: 2022/387 

 

Til stede: 

Fra arbeidsgiversiden:  

Arne Benjaminsen, Tove Kristin Karlsen, Svein Stølen, Mette Halskov Hansen, Eva Helene Mjelde, 
Anne-Line Sandåker, Ellen Johanne Caesar, Camilla Kuhlman, Aminah Iqbal, Sindre Christensen, Birte 
Borgund Koteng, Astrid Sloreby (referent) 

Fra arbeidstakersiden:  

Belinda Eikås Skjøstad (Forskerforbundet), Ingunn Skjerve (Forskerforbundet), Katrine L. Stensløkken 
(Forskerforbundet), Sarah Younes (Akademikerne), Mattias Solbakken (Akademikerne), Natalia 
Zubillaga (NTL), Marianne M. Østby (NTL), Asle Fredriksen (Parat), Hege Lynne (HVO), Thomas Aulin 
(vara HVO) 

 

Sak 1: Status koronasituasjonen – informasjon:  
 
Hovedverneombudet tok opp at ved retur til fysisk tilstedeværelse, bør UiO vurdere å dele ut gratis 
selvtester. Arbeidsgiver har dialog med kommunen om tilgang på selvtester, og utdeling vil settes i 
gang suksessivt.  
 
 
 
Sak 2: Helhetlig klima- og miljøstrategi – drøfting:  
 
Viserektor for klima, miljø og tverrfaglighet innledet saken og åpnet for innspill.  
 
Forskerforbundet presiserte at det bør fremgå av saksnotatet at revidert utkast  også ble drøftet 19. 
november og at det har blitt avholdt IDF-møter og ikke kun møter om saken.   Forskerforbundet er 
positiv til endringene som er lagt inn i det oppdaterte forslaget vedr akademisk frihet, at det kommer 
tydelig fram at UiO er langt framme på forskning og undervisning knyttet til klima og miljø, utsagn 
om flyreiser, UiOs rolle i samfunnet, og henvisning til hovedavtalen. Det foreslås å sette Oslo Science 
City opp som en egen sak på et IDF-møte, der man ser på UiOs rolle og ansattes rolle. Arbeidsgiver 
bekrefter at dette vil følges opp. Det skisseres et mulig tiltak i strategi at UiO skal satse på et 
bærekraftsenter på Nedre Blindern.  Forskerforbundet støtter i så fall forslag om først en virtuell 
samarbeidsarena. Forslag til tiltak bør legges inn i tidsplanen slik at partene informeres tidlig; hva 
ligger her av tverrfaglighet, hvem blir berørt på kort og lengre sikt.  

Hovedverneombudet bemerket at dokumentet er oversiktlig, og trakk fram at det er viktig at 
studentene og alle ansatte også involveres i dette arbeidet, ikke bare de som har de enkelte 
prosjektene.  
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NTL uttrykte tilfredshet med prosessen som partene har blitt enige om rundt drøfting av strategien. 
Det er positivt at arbeidsgiver har inkludert mange av NTLs innspill og at Hovedavtalen og 
partssamarbeidet nevnes spesifikt. På side 8 om organisasjon står det at overordnet mål er å 
forankre klima og bærekraft i organisasjonskulturen. NTL foreslår å legge til «organisasjonsstruktur 
herunder partssamarbeidet» i hovedpunktet eller at partssamarbeidet er en av delmålene og foreslår 
«Sikre at klima- og miljøarbeidet blir en del av partssamarbeidet». På side 8 andre avsnitt omtales 
fagstrategisk arbeid. NTL lurte på hva arbeidsgiver legger i dette. Partssamarbeidet må ivaretas 
lokalt. NTL foreslår å skrive at det fagstrategiske arbeidet ivaretas «I samarbeid med ansatte og 
tillitsvalgte». I 4. avsnitt på side 8 om etablering av bærekraftsenter, foreslår NTL at SUM trekkes 
fram som et viktig fagmiljø i det videre arbeidet, da de har en erfaring og kompetanse det er verdt å 
bygge videre på, evt at det pekes på alle fagmiljøene som allerede eksisterer ved UiO.  
 
Arbeidsgiver noterte seg forslaget om å inkludere organisasjonsstruktur og partssamarbeid under 
mål/delmål. Det er imidlertid ikke ønskelig å trekke fram spesifikke enheter i en strategi, da vil det 
være en lang rekke miljøer som også må nevnes. Arbeidsgiver er enig i at det er viktig å se på den 
kompetansen UiO allerede har og å bygge videre på denne.    
 
Akademikerne bemerket at under «Formidling og dialog» på side 5 er ett av delmålene dekket av de 
øvrige delmålene, det som omhandler skoleverket. De mente at dette blir veldig spesifikt. 
Arbeidsgiver vil vurdere om det heller skal tas inn i tiltaksplanen.   
 
Forskerforbundet stilte spørsmålstegn ved hvilke fagmiljøer som skal inngå, og ønsket tidlig 
informasjon om hvilke enheter som skal inngå i den virtuelle samarbeidsarenaen.  
 
NTL trakk fram at spesielt for SUM, er at de har liten mulighet til å påvirke da de deltar på få 
beslutningsarenaer. NTL var opptatt av at de ikke faller utenfor. NTL foreslår at arbeidsgiver i 4. 
avsnitt på side 8 setter inn «…i samarbeid med eksisterende fagmiljøer ved UiO…». Arbeidsgiver 
svarte at formålet med utredningen er å se muligheter for videre utvikling basert på det vi allerede 
har. 
 
Arbeidsgiver presiserer at «fagstrategisk» ikke peker på forskere i spesifikke disipliner. Her betyr det 
organisasjonens fagstrategiske diskusjoner, som også omfatter administrasjonen.  
 
 
Sak 3: Prosessplan for klima- og miljøstrategiens tiltaksplan – drøfting 
 
Forskerforbundet etterlyste konkrete tiltak. De mente at det også bør komme fram når det skal 
informeres/drøftes om de ulike tiltakene og at dette bør komme så tidlig som mulig. Organisasjonene 
bør også få tilsendt planen før den sendes alle enhetene på høring – og også før den eventuelt 
formidles til mediene.  
 
NTL støttet Forskerforbundets kommentarer, og uttrykte bekymring for at organisasjonene ikke 
involveres tidlig nok i diskusjonene. I planen for prosess som er lagt frem legges det opp til at man i 
dekan- og rektoratmøter begynner å lage forslag til tiltak før saken også behandles  i IDF. Erfaringen 
er at det er vanskelig å få inn nye tiltak når organisasjonene kommer inn i etterkant. Foreningene vil 
være med og diskutere premisser og retning, og diskutere tiltakene parallelt med at saken tas i 
ledermøtene. Dette må gjenspeiles i prosessplanen. NTL foreslo et eget IDF-møte om saken i slutten 
av februar.  
 
Parat støttet de øvrige organisasjonenes innspill, og mente at tiltaksplan bør settes på agendaen for  
IDF minst en gang i mnd der det orienteres om status.  
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NTL kommenterte at hvis arbeidsgiver har en annen prosessplan enn den som drøftes i dag, må den 
sendes til organisasjonene. 
 
Parat sluttet seg til dette, og understreket at det er det endelige utkastet som skal drøftes.  
 
Arbeidsgiver noterer seg organisasjonenes innspill om hyppige orienteringer om status. En oppdatert 
plan vil bli sendt ut sammen med referatet. Arbeidsgiver presiserer at det som er lagt frem nå er en 
tentativ plan for prosess, og ikke drøfting av selve tiltaksplanen. Et utkast til selve tiltaksplanen er 
planlagt å legges frem i IDF 24. februar. Her vil det være mulig å komme med innspill. 
Organisasjonenes medbestemmelse skal ivaretas. Et forslag til tiltaksplan  vil også  bli sendt ut på 
høring til enhetene. Arbeidsgiver presiserer også at et utkast kan endres på, derav betegnelsen 
utkast.  
 
 
Sak 4: Status BOTT økonomi og lønn – informasjon:  
 
Saken var meldt inn av NTL på bakgrunn av artikkel i Khrono. 
 
Arbeidsgiver innledet kort med at UiO har hatt krevende prosesser i forbindelse med innføringen. 
Det er ikke kun nye løsninger, men også i parallell nye prosesser og rutiner. Spesielt har dette vært 
utfordrende på noen områder som kontrakt/lønn til midlertidige ansatte og tilknyttede, samt 
bestillinger og utbetalinger til leverandører (faktura). Det er planlagt en ekstern gjennomgang i 
samarbeid med DFØ og frys i videreutviklingen av ikke-kritisk funksjonalitet. I tillegg er det jobbet 
systematisk med å hente innspill fra egen organisasjon med støtte fra det nasjonale prosjektet på de 
mest kritiske områdene. Dette hjelper UiO til å prioritere forbedringer i vårt interne arbeid og lære av 
de nye prosessene vi er inne i nå. Samtidig er det ikke opplevd tilstrekkelig opplæring og nødvendige 
kompetanse knyttet til endrede rutiner og prosesser i overgangen.   

 
Arbeidsgiver fulgte opp med å informere om både den gap-analysen som skal avdekke restanser som 
må leveres samt mulighetsstudiet knyttet til innkjøp for å avdekke om UNIT4 er tilstrekkelig til å 
dekke det behovet universitetene har på bestillingssiden. I tillegg sees det nærmere på hva som kan 
være en mer hensiktsmessig arbeidsdeling med DFØ, tilganger, samt oppsett av kursmiljø hvor UiO 
kan drive opplæring. Det er også iverksatt flere tiltak på opplæringssiden knyttet til ulike roller ved 
UiO, noen er gjennomført i høst og flere gjennomføres fremover.  
 
NTL tok opp at noen av formuleringene fra artikkelen i Khrono ikke står i rapporten som 
organisasjonene har fått tidligere. NTL stilte spørsmål ved om det er samme rapport eller om det 
finnes flere. I så fall ønsker organisasjonene å få den tilsendt. Tilbakemeldingene i rapporten er 
alvorlige, både det som er knyttet til hvordan systemet fungerer, men også hvordan det går utover 
arbeidssituasjonen til de ansatte. NTL oppfordret universitetsdirektøren til å være tydeligere på at 
ledelsen støtter de ansatte og deres opplevelse av situasjonen. Mange ansatte har behov for at 
ledelsen sier fra på en tydeligere måte at UiO internt må diskutere hvordan en skal organisere seg 
ved innføring av denne typen systemer. Til det svarte arbeidsgiver at de ansatte har ledelsens støtte. 
Rapportene er satt i gang nettopp for å få ærlige tilbakemeldinger. Arbeidsgiver vil gjøre mer av dette 
for å få en tydeligere forståelse av hva ansatte sliter med. Slik kan en også bli klarere overfor DFØ.  
 
Arbeidsgiver bekreftet at ledelsen er enig i viktigheten av det som NTL poengterte. Det er ikke 
enkeltansatte som skal stå i stormen, og ledelsen skal være enda mer nøye med å få det tydelig fram. 
Rapportene på innkjøp/fakturaområdet (BtB) og kontrakt/lønn for midlertidig ansatte og tilknyttede 
(ToA) er satt i gang for å få denne type tilbakemeldinger. Rapportene er tydelige og lette å bruke i 
videre oppfølging. UiO kommer til å følge opp videre for å få en tydelig forståelse av hva våre 
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fagbrukere nå konkret sliter med og være tydelige mot DFØ. Det skal også gis en status til 
Universitetsstyret som vil være en anledning til å ta dette opp.  
 
Det er to rapporter som foreligger, en for ToA og en for BtB. De skal være sendt IDF tidligere. 
Arbeidsgiver vil sende rapportene på nytt til organisasjonene.  
 
Arbeidsgiver planlegger å komme tilbake til IDF-møte 10. februar for videre informasjon og 
oppfølging. 
 
 
 
Sak 5: Forslag til reviderte retningslinjer om rusmiddelbruk ved UiO – drøfting 
 
Underdirektør i Avdeling for personalstøtte, innledet kort om saken. Bakgrunnen for forslaget er et 
ønske fra flere aktører ved UiO om reviderte retningslinjer om rusmiddelbruk.  

Akademikerne stilte flere spørsmål: 

• Punkt 2 i forslaget til reviderte retningslinjer, som gjelder når det kan nytes alkohol, fremstår 
som uendrede sammenliknet med de retningslinjene som gjelder nå. Fortsatt er tidligste 
tidspunkt det er lov å nye alkohol i strid med Oslo kommune sine retningslinjer. Dette 
forbudet brytes allerede, blant annet etter disputaser. 

• Punkt 7 om «ettervirkning» fremstår som problematisk, blant annet fordi det er vanskelig for 
ansatte å oppdage slike ettervirkninger som omfattes av forslaget. En student som har vært 
oppe hele natta for å være natteravn, vil for eksempel kunne ha mange av de samme 
symptomene som en som har misbrukt rusmidler. Studentarrangementer hvor det drikkes 
mye alkohol til langt på natt vil også kunne føre til ettervirkninger av alkoholinntak, uten at 
dette er ulovlig eller uvanlig. Akademikerne foreslår å fjerne hele setningen. 

• Punktet som gjelder brudd på bestemmelsene i forslaget til reviderte retningslinjer er 
unødvendig vagt formulert. Dersom det med «studiemessige reaksjoner» kun siktes til 
bortvisning og utestengning, så bør dette konkretiseres. 

• Har «Cosa Nostra», samarbeidet mellom studentkjellerne, blitt hørt? De sitter på 
skjenkebevillingene, og burde derfor få uttale seg i denne saken. SPAU snakker ikke 
nødvendigvis sammen med «Cosa Nostra». 

• Hvorfor er retningslinjene søkt gjennomført i felles dokument som gjelder for både studenter 
og ansatte? Det hadde vært ryddigere å lage to separate dokumenter, siden en da ville 
truffet målgruppene bedre. De mente at arbeidsgivers argumentasjon om at det var 
studentenes eget ønske å ha et felles dokument ikke holder.  

Vara for Hovedvernombudet ved UiO, mener punkt 5 om å være «særlig bevisst» burde klargjøres, 
da det er noe usikkerhet knyttet til hva dette faktisk innebærer. 

Arbeidsgiver takket for innspillene og informerte om at de vil vurdere disse og eventuelt komme 
tilbake til IDF for ny drøfting. 

 
Sak 6: Forslag til veileder for intern mobilitet – drøfting  
 
Underdirektør HR innledet ved å orientere om sakens bakgrunn og åpnet for innspill.  
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Vara for hovedverneombudet bemerket at IA-avtalen bør nevnes under punkt 9, endringer i 
arbeidsoppgaver.   
 
Parat uttalte at  organisasjonene ofte møter problemer når ansatte omplasseres, og mente at det er 
positivt med en veileder som omtaler dette. Kvalifikasjonsprinsippet gir begrensninger for intern 
mobilitet. For å sette fokus på viktigheten av temaet, er det viktig å ha en samlet veileder.  
 
NTL var opptatt av at de ansatte skal gis mulighet til karriereutvikling, dette er en viktig del av 
arbeidsgivers ansvar og en rettighet alle ansatte har. Det er behov for å finne en ordning for hvordan  
UiO skal praktisere intern mobilitet. Hospitering er en god løsning for å oppnå mobilitet og de ser at 
UiO legger seg på retningslinjene som er utarbeidet av KMD. Men NTL mener at i dette dokumentet 
blandes intern mobilitet med rettigheter alle ansatte har og som er regulert i lov, forskrift eller 
avtaler. Eksempler på dette, og som ikke bør anses som intern mobilitet, er bortfall av 
arbeidsoppgaver, endringer på grunn av sykdom eller praksis rundt administrative ansettelser. I 
tillegg blandes det mellom ordninger som er av midlertidig karakter og ordninger som er ment som 
permanente løsninger. NTL mener at dokumentet er en kort gjennomgang av arbeidsgivers 
styringsrett mer enn et dokument som bør danne grunnlag for intern mobilitet. Det er svært viktig at 
UiO skiller mellom hva som er kompetanseheving og karriereutvikling og hva som er rettigheter de 
ansatte har og som begrenser styringsretten til arbeidsgiver. NTL mener at ansvaret for dette ikke 
kan delegeres ned. NTL mener at partene først må ha en diskusjon rundt hva intern mobilitet er og 
hva som skal omfattes før arbeidsgiver går videre med dette dokumentet.   
 
Forskerforbundet ser behovet for et slikt dokument, men mener at det bør komme tydeligere fram 
hva formålet er. For å synliggjøre at det er flere grunnlag for intern mobilitet bør veilederen deles 
opp i kategorier. Organisasjonen ønsker å diskutere hvilke kategorier det skal deles opp i.  
 
Akademikerne støttet initiativ til, og veileder for intern mobilitet. Det praktiske må konkretiseres 
ytterligere og diskuteres videre i IDF.  
 
Arbeidsgiver uttalte at det er tatt utgangspunkt i statens veiledning for intern mobilitet, og noterte 
seg ønsket om tydeliggjøring av dokumentet. Arbeidsgiver vil komme tilbake til saken etter 
gjennomgang av innspillene.  
 
 
Eventuelt:  
 

- NTL stilte spørsmål ved om det er opprettet en arbeidsgruppe som skal jobbe med utvikling 
av Nedre Blindern i samarbeid med Oslo Science City. Arbeidsgiver svarte at det ikke er 
opprettet en egen arbeidsgruppe for dette.     
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MØTEREFERAT 
Møte: IDF-møte 

Dato: 20.01.2022 

Saksnr.: 2022/387 

 

Til stede: 

Fra arbeidsgiversiden:  

Arne Benjaminsen, Svein Stølen, Mette Halskov Hansen, Vebjørn Bakken, Eva Helene Mjelde, Malena 
Bakkevold, Bente Hennie Strandh, Filip Ramberg, Johan Løberg Tofte, Vebjørn Bakken, Mette Halskov 
Hansen, Per Morten Sandset, Katinka Grønli,  Kristin Pernille Hoff,  Birte Borgund Koteng, Astrid 
Sloreby (referent) 

Fra arbeidstakersiden:  

Ingunn Skjerve (Forskerforbundet), Belinda E. Skjøstad (Forskerforbundet), Cecilie W. Lilleheil 
(Forskerforbundet), Sarah Younes (Akademikerne), Mattias Solbakken (Akademikerne), Natalia 
Zubillaga (NTL), Marianne Midthus Østby (NTL), Asle Fredriksen (Parat), Hege Lynne (HVO). 

 

1. Gjennomgang av tentativt sakskart til styremøte 8. februar  
 
Universitetsdirektøren gikk gjennom sakskartet til styremøte 8. februar.  
 
 
2. Videreføring av UiO:Energi – drøfting 
 
Leder for UiO:Energi orienterte om bakgrunnen for sak om videreføring av UiO:Energi, 
høringsinnspill, struktur på dokumentet, innsatsområder og tverrgående temaer. Det ble åpnet for 
innspill.  
 
Forskerforbundet bemerket at det er positivt med videre satsing på UiO:Energi. De ser at satsning 
henger sammen med UiOs klima- og miljøstrategi. Satsningen binder flere fagmiljø sammen, flere 
ansatte sammen, og nytt forslag til styre ser vi er tenkt å reflektere dette ved blant annet å 
inkludere SUM. Ikke alle kjenner til hva forkortelsen FME står for – dette bør forklares tidligere i 
dokumentet. Forskerforbundet lurte på hvordan tverrfagligheten vil berøre de ansatte ved de ulike 
enhetene som jobber med klima og miljø, og de minnet om drøftingsrett på endring av 
arbeidsplaner, stillingsplaner og ved omorganisering. De minnet også om viktigheten av tidlig 
informasjon og medvirkning før medbestemmelse lokalt og sentralt.  
Det er ellers positivt at staben styrkes, og  det anbefales fulltid fremfor deltidsstilling, og fast fremfor 
midlertidig for å tiltrekke seg best mulig søkere og å holde på kompetansen etter ansettelse.  
 
Arbeidsgiver svarte at SUM er representert i styret i dag og tenker at det skal videreføres. Formålet 
er å koble sammen forskere på de ulike enhetene, og legge til rette for at de kan møtes. Forskerne 
tar selv initiativ til deltakelse. UiO:Energi ønsker også å lyse ut en fast fulltidsstilling.  
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3. Organisering av virksomheten i Livsvitenskapsbygget – informasjon 
 
Viserektor for forskning og innovasjon orienterte om status for organisering av virksomheten i 
Livsvitenskapsbygget, skisse til struktur, samarbeidsfora, arealdeling og sambruk.  
 
Hovedverneombudet bad om utdyping av hva som menes med kostnadseffektiv laboratoriedrift.  
 
Arbeidsgiver svarte at dette går på å samlokalisere enhetene som driver med laboratorieprøver i Oslo 
universitetssykehus. Effektivisering av denne laboratorievirksomheten har vært et viktig premiss for 
bærekraften i sykehusets del av livsvitenskapsbygget. 
 
NTL bemerket at de trenger mer informasjon om organiseringen og hvordan de ansatte skal ivaretas. 
Deler av fakulteter skal flyttes, men likevel skal den interne linjestrukturen beholdes. De lurte på 
hvordan dette skal løses i praksis. De ansatte vil da stilles overfor utfordringer når det gjelder 
ledelsesansvaret. NTL har etterspurt denne diskusjonen lenge, og ønsker å diskutere så snart 
arbeidsgiver har informasjon eller forslag til løsning. Videre ønsker NTL mer informasjon om 
organisering av driften, nå som Statsbygg står som  eier av bygget. Arbeidsgiver bekreftet at dette er 
viktige avklaringer å få. Fakultetene har vært tydelige på at linjestrukturen bør bestå ut fra en tro på 
at det er slik de ansatte best kan ivaretas.  
 
 
 
4. The Guild – fremdriftsrapport – informasjon 
 
Rektor orienterte om status for fremdriftsrapporten for The Guild og hva som foregår i student- og 
forskningssystemet i Europa.  
 
Forskerforbundet stilte spørsmål ved hvordan medbestemmelsen ivaretas i denne type organ, og 
hvordan de ansatte kan påvirke veivalgene.  
 
Til det uttalte arbeidsgiver at en mulighet for organisasjonene er å engasjere seg i europeiske lag, 
samt at medbestemmelsen på saker som har betydning for UiOs ansatte skal ivaretas i henhold til 
hovedavtalen.  
 
 
 
5. Sektormål for universiteter og høyskoler og rammeverk for utviklingsavtaler – informasjon 
 
Universitetsdirektøren orienterte om de tre sektormålene for universiteter og høyskoler og 
rammeverk for utviklingsavtaler.  
 
NTL var positive til at utviklingsavtalen skal drøftes og hadde tenkt å selv foreslå dette.  NTL jobber 
innenfor mange ulike arenaer, også overfor politikerne om den framtidige styringspolitikken i 
sektoren. Å fjerne de nasjonale styringsparameterne er et virkemiddel, og hvor det nå legges opp til 
at utviklingsavtalene blir viktigere. Økonomi bør ikke knyttes til utviklingsavtalene da dette lett vil 
kunne føre til at antall faktiske mål ikke reduseres, men bare flyttes til avtalene til den enkelte 
institusjonen. NTL påpekte videre at det skal være medbestemmelse lokalt på virksomhetsnivå, og 
det bør legges opp til en prosess der organisasjonene er med i diskusjonen rundt utviklingsavtalene. 
NTL ønsker å drøfte veivalg og oppfølging av utviklingsavtalene. 
 
Til det uttalte arbeidsgiver at siden dette er en styresak, vil saken komme til IDF i forkant av 
styrebehandlingen. 
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Eventuelt:  

- Organisasjonene viste til diskusjon om Oslo Science City i media og ønsket mer informasjon 
om OSC-prosjektet, mulighetsstudien og det som har vært omtalt i mediesaken. Arbeidsgiver 
uttalte at saken vil bli tatt opp som egen sak i IDF.  

 
- Forskerforbundet stilte spørsmål om hva som er opplegget for aktiv smittesporing. De har 

blitt kontaktet av studiekonsulenter som opplever dette som belastende, fordi det potensielt 
kan komme mange henvendelser om dette, og de er allerede i en presset arbeidssituasjon.  
 
Arbeidsgiver viste til regjeringens nasjonale strategi for smittesporing. De som er smittet, har 
selv et ansvar for å varsle sine nærkontakter. Det er mulig å sende ut melding om smitte på 
studiestedet, men det avhenger av at studenter og ansatte sier fra til studiestedet at de er 
smittet. Det er utarbeidet en egen tekst til studiestedene som de kan bruke dersom de skal 
sende ut melding til studenter og ansatte lokalt. Arbeidsgiver vil følge opp dette framover, 
men inntil nasjonale myndigheter sier noe annet, har UiO et ansvar om å varsle om mulig 
smitte. Arbeidsgiver vil ta opp med bydelsoverlegen i hvor stor grad UiO skal påta seg denne 
oppgaven.  
 
NTL viste til nasjonale myndigheters anbefaling når det gjelder hjemmekontor og 
tilstedeværelse og mente at UiOs nettsider har formuleringer som skaper uklarhet. NTL 
etterlyste en avklaring av hva som menes med «ønskelig virksomhet» og oppfordret 
arbeidsgiver om å tydeliggjøre informasjonen på nettsidene. Hva angår vurdering av 
tilstedeværelse, mente NTL at vurderingen i for stor grad er opp til nærmeste leder og at 
dette, sammen med formulering om «ønskelig virksomhet» skaper ulik praksis ute på 
enhetene og på noen steder en praksis som ikke er i tråd med de nasjonale anbefalingene. 
Dette handler om arbeidsvilkårene til de ansatte, og praksis må være så lik som mulig. Dette 
fordrer at partene må diskutere hvor langt ned i organisasjonen ansvaret for de ansattes 
arbeidsvilkår, kan delegeres.  
 
Hovedverneombudet påpekte at beslutning om hjemmekontor versus tilstedeværelse i noen 
tilfeller vil praktiseres forskjellig, da avgjørelsen tas av ledere på lavere nivåer i 
organisasjonen, og viste forståelse for at dette skaper usikkerhet.  
 
Hovedverneombudet minnet om at mer åpenhet betinger en meget ryddig lederlinje, slik at 
man ikke havner i en situasjon hvor ansatte og studenter settes opp mot hverandre. Lederne 
må være ryddige og forklare de ansatte hvorfor det er nødvendig at de er fysisk til stede på 
UiO.  
 
Forskerforbundet uttrykte uro med tanke på konsekvensene for undervisere av mer fysisk 
undervisning i lys av smittesituasjonen, og etterlyste bedre informasjon rettet mot denne 
gruppen. De var også urolige for den såkalte skjønnsmessige vurderingen av enmeteren, noe 
som strider mot råd fra FHI.    
 

 Akademikerne sluttet seg til de andre, og bemerket at ansatte som er redde pga situasjonen 
 ikke bør pålegges tilstedeværelse. Det gir en unødig psykisk belastning.   

 
Arbeidsgiver viste til at hovedbudskapet fra regjeringen er at  universitetene i større grad skal 
legge til rette for fysisk undervisning. Dermed  bør de som trenger å være til stede for å 
oppfylle dette, være fysisk på UiO. De som kan utføre arbeidsoppgaver hjemmefra, skal jobbe 
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hjemmefra. Ingen skal tvinges på jobb. Universitetsdirektøren har tatt opp med 
fakultetsdirektørene at det er viktig med mest mulig lik behandling. Det vil alltid være en viss 
grad av skjønn, da det er nærmeste leder i dialog med den ansatte som gjør vurderingen og 
tar beslutningen. Mange studenter har et stort ønske om å være til stede. Hvis vi ender opp 
med veldig klare retningslinjer, vil en kunne miste fleksibiliteten som er viktig for å kunne 
holde universitetet åpent.  
 
NTL mente at fleksibiliteten skal komme den ansatte til gode i denne situasjonen, ikke 
ledelsen, med mindre arbeidsgiver kan begrunne at det er nødvendig med fysisk 
tilstedeværelse eller arbeidsgiver mener at UiO ikke er underlagt de nasjonale retningslinjene 
når det gjelder praksis rundt hjemmekontor. 
 
Arbeidsgiver bekreftet at det er deres oppgave å gjøre disse avveiningene, samtidig må det 
være et visst skjønn. Arbeidsgiver skal se på formuleringene på nettsidene.  
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